
REFERAT 
Styremøte 08.02.2024 kl.19:30/Teams 
 
Møt: Hanne Kiil, Elin Dalum Randen, Guri Th. Myrstuen, Elin Amrud, Monica Hagen, Tone Mathisen, 
Beathe Nes.  
Meldt forfall: Line Jahr 
Referent: Elin DR 
 
13/24 ÅRSMØTEPAPIRER 
Elin DR sammens�ller årsmeldinger fra alle gruppene.  
Styret skal også levere årsmelding. Hanne lager utkast og legger ut i styre-gruppen for innspill og 
godkjenning.  
Elin A – regnskap for 2023 er sendt �l revisorer. De er orientert om fristen.  
Husk også saksliste, budsjet for 2024 og valgkomiteens inns�lling.  
Kandidater �l valg presenterer seg selv på årsmøtet.   
 
14/24 ÅRSMØTE – OBSERVATØRER FRA NKK 
Det kommer 2 representanter fra NKK region Innlandet for å observere på årsmøte. De har taleret, 
men ikke stemmeret.  
 
15/24 GJENNOMGANG AV ÅRSHJUL FOR 2024 
Prøver og arrangement: pr. i dag har klubben totalt sat opp 22 prøver.  
I �llegg kommer arrangement, som kurs (både med interne og eksterne instruktører) og uoff. 
arrangement/prøver under Hundefes�valen (Barn & Hund og uoff. prøver i bruks). 
Lillehammer Hundefes�val i juni – i regi av LBHK.  
Klubben er teknisk arrangør sammen med Gjøvik Hundeklubb under NKK-uts�lling den 5.-6. oktober. 
Dete gir inntekt �l klubben, uten å legge beslag på våre treningsområder.  
Klubben avholder trinn 1 og trinn 2 (lydighet) kurs fra høsten.  
Klubben har kalt inn sine interne NKK-instruktører �l møte den 19.februar. Innkalling lagt ut i 
instruktørenes egne Facebook-gruppe. Dersom klubben har flere NKK-instruktører som ikke er i 
gruppen, men som ønsker å avholde kurs i klubben, bes disse om å kontakte styret.  
 
Eter årsmøte:  
- protokoll signert med navn på personvalg sendes �l Brønnøysundregistrene 
- avtroppende kasserer har Kiwi-kort i sit navn. Dete blir klipt når kasserer trår ut av vervet. Ny 
person (helst som skal site i 2 år) bør opprete avtale.  
- inn�l 2 representanter fra styret må utnevnes �l årsmøte i NKK region Innlandet (årsmøte i år er 
3.april, ikke 30.mars, slik det står i årsoversikten).  
- møte med gruppeledere er sat �l 4.mars 
- medlemsmøte er sat �l 18.mars  
 
 

 

 



16/24 INNKOMMET POST 
 
Elin DR har motat forespørsel om å få �lsendt medlemsliste �l en gruppeledere, slik at 
Facebookgruppene kan «vaskes» for personer som ikke er medlemmer, og ikke har betalt 
medlemsavgi�.  
Styret sjekker hva prosedyre er ihht. Personvernslovgivning.  

 
Saker �l årsmøtet: 
Det har kommet inn 1 sak �l årmøtet vedr. drop-in i hallen.  
Fullstendig sak kommer i årsmøtepapirene.  
 
17/24 VALGKOMITEENS INNSTILLING 
Denne er motat. 
Styret lager lapper �l avstemning på forhånd, i �lfelle noen krever skri�lig avstemming.  
 
OBS: Kasserer velges for 1 år (resterende. Nåværende kasserer går av et år «for �dlig»).  
 
18/24 INNKJØP AV NYE KLAPPSTOLER 
Det har blit ytret behov for nye klappstoler, da flere av de gamle er ødelagt. Nå har vi ikke særlig 
mange igjen.  
Styret vedtar å kjøpe inn 10 klappstoler av samme type som vi har i dag. Stolene koster 150kr/stk.  
Elin DR legger ut, og får igjen penger av klubben ved levering av bilag og kvitering.  
De ødelagte stolene skal ikke kastes, da bruks-gruppa bruker de i treningssammenheng!  
 
Møtet slut 20:25. 
 
 
 
 
 
 


